
Referat fra ekstraordinært bestyrelsesmøde i Mariager Kajakklub tirsdag den 8. Juni 2010 

Deltagere: Torben H, Jan, Anette, Lars, Klaus, Erik 

Diskussion of beslutning om køb af nye klubkajakker 

Enighed om, at der skal indkøbes to kajakker, så der også er mulighed for at ro i klubkajakker for vores nye 

medlemmer; for nuværende er alle klubkajakker for disponeret på en gang, typisk i forbindelse med fællesroning,  

frironing-kurser eller andre klub-aktiviteter. 

Beslutning om, at det vil være relevant med flere typer, så der kunne prøves forskellige før køb af egen kajak. 

Der investeres derfor i en glasfiber kajak (Romany) og en plast kajak (Valley Aquanaot LV) med tilhørende udstyr. 

Jan køber ind. 

Anskaffelse af en ekstra container 

Med de to nye kajakker vil der også være et behov for en ny container.  

Dette tages op til beslutning på næste ordinære bestyrelsesmøde. 

 

For referatet: Erik  


